

SÜLEYMAN RƏHİMOV BƏDİİ ƏDƏBİYYATDA VƏ İNCƏSƏNƏTDƏ

2019

Sultanova, S. Ekranlaşdırılmış ədəbi əsərlər: [Süleyman Rəhimovun “Mehman” povesti əsasında çəkilmiş “Qanun naminə” adlı film haqqında] / Sevda Sultanova // Ədəbiyyat qəzeti. – 2019. – 21 sentyabr. – S. 31.

2018

Kazımxadə, A. Azərbaycan kinosunun yüksəliş dövrü (1966-1989)? [“Qanun naminə” filmi haqqında] / Aydın Kazımxadə // Azərbaycanın incəsənət tarixi: 5 cildə. – Cild 3: Kino (1898-2018). – Bakı, 2018. – S. 218-220.

2015

Dadaşov, A. Aydın Dadaşov: “Süleyman Rəhimov ədəbiyyatı ekranda”: [yazıçının “Mehman” povestinin ekranlaşdırılması haqqında]: Süleyman Rəhimov – 115 / Aydın Dadaşov // Kredo. – 2015. – 3 iyul. – S. 3, 15.

2014

Kərimova, F. Flora Kərimova “Qaloş”dan niyə qorxub?: Xalq artisti “Qanun naminə” filminin kadrarxası maraqlı məqamlarından danışır / Flora Kərimova // Azadlıq. – 2014. – 20 oktyabr. – S. 14.

2008

Yeni film çəkilir: [“Mehman” filminin davamı olacaq] // Azərbaycan. – 2008. – 29 aprel. – S. 12.

2003

Qanun naminə: 1968-ci il. “Azərbaycanfilm”: [S.Rəhimovun “Mehman” povestinin motivləri əsasında ekranlaşdırılmışdır. Rej. Muxtar Dadaşov, ssen. müəll.Muxtar Dadaşov, M.Yerzinkyan, oper.Əlihüseyn Hüseynov, rəs. Cəbrayıl Əzimov, bəst. Qara Qarayev, səs oper. Əziz Şeyxov, qur.çəkiliş , oper. Mirzə Mustafayev] // Azərbaycan kinosu: 1898-2002 : [2 cildə] / Aydın Kazımxadə. – Cild 1: Bədii və cizgi filmlərinin izahlı kataloqu. – Bakı, 2003. – S. 64.

Nəsrimizin ağsaqqalı: 1970-ci il. “Azərbaycanfilm” [Süleyman Rəhimova həsr olunmuş sənədli film. rej. Əli Musayev, ssen. müəll. Vaqif Hümətoğlu, oper. Şamil Kərimov] // Azərbaycan kinosu: 1898-2002: [2 cildə] / Aydın Kazımxadə. - Cild 2: Xronikal-sənədli, elmi-kütləvi, sifariş və təsris filmlərinin izahlı kataloqu. – Bakı, 2003. – S. 131.

1990

Dadaşov, M. Qanun naminə yaşayanlar: [S.Rəhimovun “Mehman” povesti əsasında çəkilmiş “Qanun naminə” adlı film haqqında] / Muxtar Dadaşov // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1990. – 19 oktyabr. – S. 5.

1980

Həmid, A. Əhsən belə “qocalara”!: [şeir] / Abbas Həmid // Bakı. – 1980. – 22 mart. 1075.İsgəndərov, C. Pərdə qalxır: [bəstəkar Şəfiqə Axundovanın yazıçının “Gəlin qayası” adlı

povesti əsasında yazdığı muğam-operasının M.F.Axundov adına Azərbaycan Dövlət Akademik Opera və Balet Teatrında tamaşaya qoyulması haqqında] / C.İsgəndərov // Bakı. – 1980. – 31 yanvar.

1972

Əsgərov, Ş. Dağlar səni səsləyir: [şeir] / Ş.Əsgərov // Laçın (rayon qəzeti). – 1972. – 4 avqust; Avanqard (Qubadlı). – 1972. – 26 sentyabr.

1974

Gəlin qayası: 3 pərdəli, 5 şəkilli opera: [Xalq yazıçısı S.Rəhimovun librettosu əsasında Şəfiqə Axundovanın bəstələdiyi eyniadlı operanın M.F.Axundov adına Azərbaycan Dövlət Akademik Opera və Balet Teatrında tamaşaya qoyulması haqqında] // Afişa. – 1974. – 7 dekabr.

1975

Yusifli, R. Xalqın təbriki: S.Rəhimova “Sosialist Əməyi Qəhrəmanı” adı verilməsi haqqında [şeir] / R.Yusifli // Azərbaycan müəllimi. – 1975. – 10 dekabr.

1974

Gəlin qayası: 3 pərdəli, 5 şəkilli opera: [Xalq yazıçısı S.Rəhimovun librettosu əsasında Şəfiqə Axundovanın bəstələdiyi eyniadlı operanın M.F.Axundov adına Azərbaycan Dövlət Akademik Opera və Balet Teatrında tamaşaya qoyulması haqqında] // Afişa. – 1974. – 7 dekabr.

1970

Abdullayev, M. “Şamo”nun bədii taleyi: [SSRİ Xalq rəssamı M.Abdullayev 1951-1956-cı illərdə “Şamo” romanının illüstrasiyaları üzərindəki işi haqqında məlumat verir] / Mikayıl Abdullayev // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1970. – 25 aprel. – S. 7.

Azəroğlu, B. Süleymana qalan dünya: [şeir] / Balaş Azəroğlu // Bakı. – 1970. – 5 may.

Cahangirov, X. Dağ başında qar olar: Xalq yazıçısı Süleyman Rəhimova ithaf edirəm / Xasay Cahangirov // Sosialist Sumqayıtı. – 1970. – 9 aprel.

Əbülfəzoğlu, N. “Nəsrimizin ağsaqqalı”: [C.Cabbarlı adına “Azərbaycanfilm” kinostudiyasının yazıçının anadan olmasının 70 illiyi münasibətilə çekdiyi eyniadlı sənədli film haqqında] / N.Əbülfəzoğlu // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1970. – 19 dekabr. – S.3.

Əhməd, Ə. Sənin ömrün: [şeir] / Ənvər Əhməd // Sovet kəndi. – 1970. – 5 may.

Əsgərov, Ş. Dağlar səni səsləyir: [şeir] / Ş.Əsgərov // Azərbaycan gəncləri. – 1970. – 5 may.

Əyyubov, T. Xalq oğlu: [şeir] / Tələt Əyyubov // Şərq qapısı. – 1970. – 5 may.

Hacıbəyov, S. Əzəmətli simfoniya / Soltan Hacıbəyov // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1970. – 25 aprel. – S.6.

Həsənov, N. Diqqət, film çəkilir: [ədibə həsr olunmuş “Nəsrimizin ağsaqqalı” adlı sənədli film haqqında] / N.Həsənov // Sovet kəndi. – 1970. – 5 may.

Kürdoğlu, H. Dağlar çağırır: [şeir] / Hüseyn Kürdoğlu // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1970. – 25 aprel. – S. 9.

Qasımov, A. Ustad sənətkar: [şeir] / Adil Qasımov // Şərq qapısı. – 1970. – 5 may.

Məhərrəmov, İ. Xalq yazıçısına həsr olunur: [“Nəsrimizin ağsaqqalı” adlı sənədli film haqqında] / İ.Məhərrəmov // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1970. – 1 avqust. – S. 7.

“Süleyman Rəhimov”: [C.Cabbarlı adına “Azərbaycanfilm” kinostudiyasında Xalq yazıçısı S.Rəhimov haqqındayeni sənədli filmin çəkilişinə başlanması haqqında] // Bakı. – 1970. – 25 iyun.

Təhmasib, R. Xalqla birlikdə: [S.Rəhimovun “Mehman” povesti əsasında çəkilmiş “Qanun naminə” kinofilmdə “Qaloş” rolunu oynaması haqqında] / Rza Təhmasib // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1970. – 25 aprel. – S.8.

1969

Kərimov, İ. Qəhrəmanların ikinci həyatı: [“Azərbaycanfilm”in çəkdiyi “Qanun naminə” filmi haqqında] / İnqilab Kərimov // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1969. – 9 may.

Mütəllibov, T. “Qanun naminə”: [yazıçının “Mehman” povestinin motivləri əsasında çəkilmiş eyniadlı film haqqında] / Tofiq Mütəllibov // Bakı. – 1969. – 8 may.

Mütəllibov, T. Yeni həyat naminə: [“Mehman” povesti əsasında çəkilmiş “Qanun naminə” adlı film haqqında] / Tofiq Mütəllibov // Azərbaycan gəncləri. – 1969. – 8 may.

1960

Gəncəli, N. Övlad məhəbbəti. S.Rəhimovun “Arzu” povestini oxuyarkən...: [şeir] / Novruz Gəncəli // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1960. – 9 aprel.

Rüstəm, S. Necə deyərlər: [şeir] / Süleyman Rüstəm // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1960. – 9 aprel.

Sabsay, P. Heykəl-portret: [müəllif S.Rəhimovun mərmərdən və tuncdan, iki heykəl-portretini yaratması haqqında məlumat verir] / Pinxos Sabsay // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1960. – 9 aprel. – S.2.

Vahabzadə, B. Yüz ömrün səsidir...: [şeir] / Bəxtiyar Vahabzadə // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1960. – 9 aprel. – S.2.